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Abstract (en)
The feed device (7) for a machine for spreading a road surfacing material, of the finishing machine (1) type or the like, is intended to be positioned at
the front of the finisher (1). It includes a hopper (10) provided with a central opening (23) for withdrawal of the surfacing material by the finisher (1),
and means (21) for lateral prespreading of the said material, the final spreading being carried out by the finisher (1) over the entire width thereof. The
invention finds its application on public works sites. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif d'alimentation (7) pour engin de répandage d'un matériau de revétement routier du type engin finisseur (1) ou analogue, est destiné
a étre positionné a l'avant du finisseur (1). Il comporte une trémie (10) pourvue d'une ouverture centrale (23) de prélévement du matériau de
revétement par le finisseur (1), et des moyens (21) de pré-répandage latéral dudit matériau, le répandage final étant assuré par le finisseur (1) sur
toute la largeur de celui-ci. L'invention trouve son application sur les chantiers de travaux publics. <IMAGE>
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